

# Portable UVC Wand Sterilize

## 便攜式紫外線UVC棒式滅菌器

## Model: AS-M-CE

#### Features:

- UVC-LED anti-virus technology, three deep UV LED lamp beads, the service life of up to 100000 hours, long-term escort, 10 seconds rapid virus killing rate as high as 99.9%;
- One key disinfection, simple operation, light and compact, portable and accompanying;
- The Built-in gravity sensor can automatically turn off the light when the turning angle is greater than or equal to 90 ° to avoid the exposure to the skin and eyes;
- Universal USB charging port, adapter and mobile power supply
- UVC-LED殺毒技術,3顆深紫外LED燈珠,壽命長達10萬小時,長久保駕護航,10s快速殺毒殺毒率高達99.9%;
- 一鍵消毒,操作簡單;輕便小巧,便攜隨行;
- 內置重力感應,翻轉≥90°燈光自動關閉,避免照射到皮膚和眼睛;
- 通用USB充電口,適配器和移動電源供電

### **Specifications**

Product Model 產品型號	AS-M-CE
Product Function 產品功能	Sterilization disinfection 殺菌消毒
Product Material 產品材質	ABS
Input specifications 輸入規格	5V 1.5A
Power 功率	5W
Wavelength 波長	185-253.7nm
Charging time 充電時間	about 90 minutes 約90分鐘
Disinfection time 消毒時間	1-3 min
Size 尺寸	31 * 31 * 200 mm
Weight 重量	75g







#### Instructions

Click on the on key to turn on the anti-virus, move slowly about 2cm above the object to irradiate. After 30  $\sim$  300 seconds, the disinfection and sterilization can be completed. Click the button again to close

Warning: do not expose eyes and skin

單擊開關鍵開啟殺毒,在距離物品上方2cm左右慢慢移動照射, 30~300秒後可完成消毒殺菌工作第二次單擊按鍵關閉

警告:禁止照射眼睛和皮膚